



# CNPEA

## WHO ARE WE?

The **Canadian Network for the Prevention of Elder Abuse** connects people and organizations to foster knowledge exchange, and to advance program and policy development at the local, regional, provincial/territorial, and national levels to prevent the abuse of older adults.

## THE KNOWLEDGE SHARING HUB

**cnpea.ca** is an online knowledge-sharing hub. It connects professionals and individuals with the right resources and with each other to support older Canadians.

## CNPEA.CA PROVIDES:

- Updates on best practices and innovative projects
- A blog spotlighting leaders in the field
- The latest research on elder abuse
- Up-to-date information to find support services across Canada

VISIT  
**CNPEA.CA**





# RCPMTA

## QUI SOMMES NOUS?

Le **Réseau canadien pour la prévention du mauvais traitement des aînés** met en contact particuliers et organisations pour faciliter le partage des connaissances et le développement de programmes et de politiques de prévention de la maltraitance des aînés. Nous travaillons au niveau local, régional, provincial/territorial et national.

## LE CONNECTEUR DES SAVOIRS

**cnpea.ca/fr** est un connecteur des savoirs où professionnels et particuliers partagent des informations cruciales et rentrent en contact afin d'offrir le meilleur soutien possible aux aînés canadiens.

## CNPEA.CA OFFRE

- Meilleures pratiques et projets innovants à travers le pays
- Un blog qui met en lumière les chefs de file de la communauté
- Les plus récentes études sur la maltraitance des aînés
- Les coordonnées de services de soutien à travers le Canada

**VISITEZ  
CNPEA.CA**

